
Proposition

Ta bort portkoder

Bakgrund

Att ha en portkod till sin dörr är ett smidigt sätt att ta sig in och ut för en boende i föreningen,
eller för att ge ut till en leverantör av post eller paket. En portkod som delas vidare kan
komma att hamna på ställen där den inte hör hemma, och utgör då en risk för att obehöriga
tar sig in i föreningens portar.

Förslag

Som ett led i att öka säkerheten föreslår styrelsen att vi tar bort portkoderna i föreningen.
Detta för att göra det svårare för utomstående som ej ska ha tillgång att ta sig in. Styrelsen
är medveten om att detta kan innebära att det kan bli svårare att ta emot eventuellt paket,
men det finns gott om alternativ till leverans till paketutlämning, och att planera sin närvaro i
bostaden vid förväntade leveranser är också ett alternativ. Framöver kommer medlemmarna
att kunna ta sig in via nyckel eller nyckelbricka.

Styrelsen


